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z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku
Publicznego Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w dniu 11 stycznia 2022 r. Obrady
Komisji odbyły się w trybie zdalnym pod przewodnictwem przewodniczącego Jana
Grabarskiego. Posiedzenie rozpoczęto o godz.l2.00, zakończono o godz. 14.00

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności:

1. Jan Grabarski

2. Anna Karolczak

3. Michał Krzoska

4. Jan Światłowski

5. Kazimierz Wnuk

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni:

1.

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni:

1.

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo reprezentuje):

Anna Biniakowska - Dyrektor ZOOR

Otwarcia posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum:
Dokonał przewodniczący Jan Grabarski, który powitał członków Komisji oraz panią dyrektor ZOOiR Annę

Biniakowską.

Celem spotkania było zapoznanie Komisji z ogólną sytuacją szkół oraz działalnością ich w czasie
pandemii.

Pani dyrektor poinformowała, że w związku z pandemią pojawia się u uczniów depresja,stwierdzono
przypadki w pojedynczych szkołach oraz fobie szkolne. Wzrosła liczba dzieci nauczania
indywidualnego. Wzrośnie też liczba dzieci, którym będzie potrzebne wsparcie psychologa i pedagoga.
Od nowego roku szkolnego do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3 w Nakle powróci psycholog.

W dalszej części spotkania pani dyrektor poinformowała, aby zapewnić podstawową działalność
szkół i placówek oświatowych w tym roku gmina musi dołożyć ok. lmln 600 tys. w porównaniu z
rokiem 2021. Związane jest to między innymi z podniesieniem minimalnego wynagrodzenia dla
pracowników, wzrostem kosztów utrzymania tj;mediów o 40% więcej, ale nie wiadorno czy to
wystarczy, odpisem na ZFŚS, emeryturami, nagrodami.
Następnie szczegółowo omówiła jak ma wyglądać realizacja projektu ,,Laboratoria przyszlości " Szkoły
otrzymały na realizację tego projektu kwoty w zależności od ilości uczniów. Projekt rna na celu
rozwijanie u uczniów kompetencje przyszłości tzw; kierunków STEAM ( NAUKA, TECHNOLOGIA,
INŻYN?ERIA, SZTUKA, MATEMATYKA), czyli uczenie przez eksperymenty i praktyczne urniejętności.
Dyrektorzy wszystkich szkół muszą dokładnie zapoznać się ze specyfikacją pracownii ich wyposażenia.



Przedstawiła informację o wykorzystaniu funduszu na dokształcanie nauczycieli w poszczególnych
placówkach.

Odniosła się również do sytuacji związanej ze złym naliczeniem wynagrodzenia dla nauczycieli za
miesiąc styczeń. Poinformowała, że czekają na odpowiednie narzędzia, aby dokonać prawidłowych
obliczeń.

Wnioski wysunięte przez Komisję:

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data)

Paterek 11.01 2022 r.

Przewodniczący Komisji:

Jan Grabarski

Protokolant:

Anna Karolczak

Wykaz dokumentacji protokołu:


